
Avskaffa mängdrabatt 
I Sverige finns det ett system med mängdrabatt. Det innebär att en person som begår flera 
brott bara behöver avtjäna hela straffet för det allvarligaste brottet.  
 
Det finns flera skäl till varför det är bra att avskaffa mängdrabatt för brott: 
 
Rättssäkerhet: Mängdrabatt kan leda till orättvisa beslut, eftersom den innebär att en 
person döms för färre brott än vad de faktiskt har begått. 
 
Brottsoffers perspektiv: Mängdrabatt kan minimera konsekvenserna för den som har begått 
många brott, vilket kan vara frustrerande för brottsoffren. 
 
Rehabilitering: Genom att särskilja varje brott och döma för varje enskilt fall, kan det bli 
lättare för den dömde att rehabilitera sig och göra upp för sina handlingar. 
 
Transparens: Mängdrabatt kan göra rättsprocessen och besluten om straff otydliga och 
svåra att förstå för allmänheten. 
 
Skapande av en tydligare straffskala: Genom att undvika mängdrabatt kan det bli lättare att 
skapa en tydligare straffskala för olika brottstyper, så att rätten kan tillämpa 
proportionerliga straff. 
 
Jag vill att partistyrelsen ska verka för att regeringen avskaffar mängdrabatt och införa 
skärpta straff för den som blir dömd för flera brott. 
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